
Referat: styremøte Friskis og Svettis Nordnes – Åsane. 27. mars 2019.

Til stede: André, Terje, Anne, Anne Lise og Bård. Ikke tilstede: Maria 
Sted: hjemme hos Anne

Sak 0. Valg av ordstyrer og referent.
- Bård skriver referat 

Sak 1. Konstituering av nytt styre. Praktisk organisering og fordeling av oppgaver. 
- André er leder, Terje nestleder, Anne Lise kasserer, Anne, Maria og Bård styremedlem.

Sak 2 og 3. Rapportere medlemstall og nytt styre til NIF. 
- Bård har kontakt med NIF. Fristen for å rapportere er sent i april. Det skal rapporteres 

via klubb admin. Det blir mulig fra 1. april. Bård gjør det. 

Sak 4. Søknad idrettsrådet ungmidler. Frist 30. april. 
- André henter inn mer informasjon om hva vi kan søke på og skriver søknad. 

Sak 5. Vurdere redusert pris treningsavgift for siste del av sesongen.
- Styret mener at foreningen har en lav treningsavgift. For å få flere mosjonister er det 

ikke lav pris som er virkemiddelet, men økt markedsføring (både fra styret og det 
enkelte medlem). Styret beslutter likevel å gi gratis trening (kun medlemsavgift 100 
kr) for alle nye medlemmer fra og med 15. april. 

Sak 6. Skal vi ha sommertrening?
- Styret er ikke i mot sommertrening, men mener at dette er opp til treningslederne. 

Annette får i oppgave å finne ut om det er stemning for det. 

Sak 7. Bestille oblater og annet materiell.
- André får i oppgave å gjøre dette.

Sak 8. Bestille klær F&S
- Budsjettet for 2019 har avsatt litt penger til dette. Anne blir styret sin ansvarlige 

kontaktperson for å bestille klær og organisere dette. 

Sak 9. Forespørre verter om neste sesong 
- Styret håper Annette kan fortsette det gode arbeidet som funksjonær og koordinere 

vertene/vertskapet. 

Sak 10. Timeplanen for høstsesongen. 
- dette delegerer styret til treningslederne 

Sak 11. Sesongavslutning 



- Styret er positiv til en markering av sesongavslutningen. Styret foreslår en tur i 
sommer over Vidden med avslutning på lokal bar på Nordnes. Til juleavsluting kan 
man ta fest hjemme hos noen. 

Sak 12. Videre møteplan
- Styret kunne tenkt seg et møte før sommeren (avtales på epost).

Sak 13. Eventuelt 
Styret mener det er viktig å rekruttere flere medlemmer, drive markedsføring og utdanne nye 
treningsledere. I den forbindelse kom styret frem til at:

- Terje kontakter Sparebanken Vest. Kan vi få midler til nye spinningsykler med watt 
målere? Bedre utstyr gjør spinning timene mer attraktive og styret har som mål at 
foreningen kan tilby egne Ung-spinn timer både for de som trener håndball og fotball, 
men også andre ungdommer som ikke er organisert i idretten. Alternative steder å søke 
penger er kanskje Grieg Foundation eller T. Mohn. 

- Det må lages pressesak til ”Nordnesrepublikken”om gratis trening for nye medl. fra 15 
april. Hvem: André/Bård 

- André hører med ”Nordnesrepublikken” om hva det koster å annonsere hos dem.
- André hører med Friskis og Svettis Norge om det finnes flyere som vi kan distribuere 

på sosiale treffsteder på Nordnes (kafeer, bar, gallerier, legekontor etc). Slike flyere 
kan gjerne ha påfestet en gratisbillett til treningstime. 

- Etter påske vil vi prøve å få til et ”spinningevent” for eksempel med tre timer 
sammenhengende (soft, 45 og intervall). André og Bård følger opp. 

- Terje hører med eksterne spinningsledere om de vil kjøre time hos oss som et event. 
- Anne Lise undersøker om vi må ha underslagsforsikring og følger dette opp. 
- Anne Lise er mailansvarlig for Friskis og Svettismailen, sjekker den jevnlig.
- Styret tar med i videre planlegging at Nordneshytten på Jordalsfjellet kan brukes. 

Hytten er rehabilitert og kan for eksempel brukes til treningstur. 


